
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 21. februar 2024

Afbud: Diana

Online deltagere: Ingen

1.  Orientering fra kontoret

Kontoret har travlt med mange møder her inden sæsonstarten. Der ankommer mange varer til 
shoppen, som skal pakkes ud og hænges/sættes op.
Der er foretaget nogle ændringer i Golfbox, så det bliver nemmere at oprette matcher.
Kristian Jacobsen starter officielt pr. 1/4 som Pro i klubben.

2.  Regnskab 2023 og budget 2024

Regnskabet fra vores revisor blev gennemgået og godkendt af bestyrelsen, og Kai har tilrettet 
kassererens budget til generalforsamlingen, så det er direkte sammenligneligt med revisorens.

3. Strategi, mål og handleplaner

”Mål og Retninger” dokumentet er tilrettet og blev godkendt af bestyrelsen sammen med 
strategidokumentet. Vil blive fremlagt på generalforsamlingen og offentliggjort umiddelbart efter.

4. Status nyt baneudvalg

Henning og Bjarne har holdt møde og er kommet frem til følgende, som blev godkendt af 
bestyrelsen:
Udvalget ændres til udelukkende at beskæftige sig med banens udvikling på længere sigt og skal 
derfor ikke længere have noget at gøre med den daglige drift. Udvalget skal bestå f.eks. af 
melemmer fra de forskellige sections og andre, som har interesse i baneudvikling og som vil yde 
en indsats i forbindelse hermed. Udvalget skal også modtage idéer og forslag fra medlemmer af 
klubben.

Den daglige, praktiske drift af banen udføres af Henning og greenkeeperne i samarbejde med Stig 
og i nogle tilfælde bestyrelsen.

5. Generalforsamling 

Forslag til nye bestyrelsesmedlemmer vil fremgå af indkaldelsen.
Formandens beretning blev godkendt af bestyrelsen.
Stig rykker advokaten for svar om, hvorvidt han kommer til generalforsamlingen.
Forslag til Årets Profil blev vedtaget.
Indkaldelsen vil være færdig i begyndelsen af næste uge.

6. Nyt fra udvalg, herunder ”stor match”

Matchen er blevet døbt Skanderborg Open efterfulgt af eventuel navnesponsor, og udvalget 
mødes på mandag for at påbegynde forberedelserne. Udvalget består af Erik, Lars, Stig og Sten 
Stuhr.

- Rekrutteringsudvalget mødes snarest for at finde en formand, da Lene har ønsket at fratræde 
denne post.



- Juniorudvalget skal mødes med smuksakkerne og Kristian for at lægge en god plan

- Eliteudvalget har snart møde om den nye sæson.

- Sponsorudvalget oplyser, at budgettet bliver nået.

- Baneudvalget mødes den 11/3 vedr. banens dag. Husudvalget er inviteret med til mødet.

- Turneringsudvalget arbejder på at lave et system, hvor man kan finde en gennemgående vinder 
for alle turneringer i sæsonen.

- Klub 37+ (tidligere begynder- og fastholdelsesudvalg) har allerede fastlagt sæsonens matcher. 
Der bliver sendt en mail ud for at skaffe medlemmer, der vil være mentorer.

7. Forslag til ændret kontingent for juniorer og ynglinge

Der blev fremlagt et forslag til kontingenter for ovenstående grupper. Forslaget blev godkendt og 
bliver fremlagt sammen med øvrige kontingenter på generalforsamlingen.

8. El-stander tilbud

Svend-Erik har modtaget tilbud fra flere leverandører af ladestandere. Tilbuddene bliver undersøgt 
nøjere for at finde den for klubben bedste løsning.

9. Næste møder

13/3-2024
17/4-2024
22/5-2024

Generalforsamling 21/3-2024


